
  Referat styremøte 22. august 2024: 
 

Tilstede:  Gunn Hege Hardus  Peter Kirsebom 

  Britt Hansen   Arne Christian Geving   
  Terje Pedersen   Jan Syvert Bråthen 
 

Frafall:      Johan Grorud   Susanne Myhre 

  Anders Hubertz   Hallvar Næss 
 

• Nytt fra leder: 
-Peter Kirsebom fortsetter som kasserer. 

• Nytt fra kasserer: 
-Fått igjen hele utgifts-beløpet på kr 185 000 fra forsikring-selskapet, 
etter vannskade klubbhus. 

• Kort fra utleieansvarlig: 
- Kondens vannrør klubbhus. Disse må isoleres, for å unngå fuktalarm 

og plutselig vann-stopp. 
- Mottatt flere avbestillinger på utleie. Dette gir tap av inntekt, siden 

flere andre har ønsket å leie av disse dagene.  
- Septiktank tømt x 2.  

• Status fra utvalgene: 
- Jaktutvalget: Aversjon, fungerer bra. 46 hunder foreløpig. 

        Introjakt i høst. 
        Klubbprøve harehund i november. Samarbeid med  
        Sandefjord JFF 

- Hagleutvalget: Reparert Datec. 
Stadig øking med skyttere. 
Oppgradering av utstyr på haglebanen. 
 

- Rifleutvalget:    Siste skyting 18.sept. 
22-kaliberbane: Gjenstår ferdigstilling av standplass. 
Fått utsatt ferdigstillelse til 1.november. 
 
 
 



• HMS i foreningen: Skytebaneinstruks er godkjent av politiet etter at de    
      har vært på befaring. 
- Sikkerhets-sone på banene. Ytre markering av faresone må på plass 

på banene på haglebanen. 
- Nødplakater, 3 stk, henges opp på klubbhus, glassmontere haglebane 

og riflebane. 
- Mangler nødutgangsskilt på utgangen i Klubbhuset. 
- Magnar Svendsrød har laget flere videoer. Bla. bruk av hjemmesiden, 

aktivitetskalenderen. 
- Vi satser på et ekstra jaktfeltstevne i 2025. 

• Søknader: Terje Pedersen og Peter Kirsebom tar seg av søknader om 
økonomisk støtte til klubben. 

• Dugnad: Utføres av styret og utvalgsmedlemmene i høst. 
                Nedstenging av haglebanen 18. sept(ikke skyting) + 19.sept. 

     Nedstenging av riflebanen 19.sept. 
• Beslutning: Grave ferdig dreneringsgrøft ut til veien, ved riflebanen 
• Beslutning: Lage en utleieavtale som skal brukes ved utleie. 20 % 

reduksjon ved 5 eller flere utleier. Ved avbestilling under 1 mnd, må leien 
betales, minus utvask. 

 
 
 

Neste styremøte: 1.oktober kl 18.00, hos Gunn Hege. 
 
 

Britt Hansen 
Sekretær Andebu JFF 

 


